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Welkom  
Namens de Dorpsraad heet ik jullie allemaal hartelijk welkom op deze nieuwjaarsbijeenkomst. De Dorpsraad wil 
graag het begin van een nieuw jaar met jullie vieren en jullie in het middelpunt zeten. Welkom ook aan onze 
dorpswethouder Maarten van Asten. Fijn dat hij aanwezig is bij deze tradi�e. Ik zie veel bekende gezichten, 
mogelijk ook nieuwe inwoners. Hoe meer er gekomen zijn, des te beter. De Dorpsraad is er voor alle inwoners 
en ondernemers.  
 
Zullen we vandaag even de eindeloze regen achter ons laten? Dat geldt ook voor de wereldproblema�ek. Die is 
het afgelopen jaar he�iger geworden. Niet dat jullie en ik ons daar niet van bewust hoeven te zijn, integendeel. 
Des te meer komt het besef dat wij hier in veiligheid kunnen wonen. Dit betekent dan natuurlijk niet dat we 
achterover kunnen gaan leunen. Een fijne dorpsgemeenschap maak je voor en met elkaar. Daarvoor geef ik 
jullie straks een verzoek o�ewel ‘opdrachtje’ mee.  
 
Uiteraard gaan we zo meteen gezamenlijk genieten van de muziekuitvoering door Concordia. Dan volgt de 
toespraak van onze dorpswethouder. Na afloop zien we elkaar in de foyer voor een drankje.  
Voordat we hieraan beginnen, wil ik jullie graag meenemen in een aantal van de dorpsraad-ac�es van het 
afgelopen jaar en wat er gaat komen. Onze dorpsvisie is steeds het richtsnoer. Dat is meer concreet uitgewerkt 
in onze dorpsagenda. Die kun je beiden vinden op onze website, maar de dorpsagenda herijken we momenteel. 
We missen daarin o.a. kunst en cultuur en sport. Dat wordt opgepakt. Niet alles hebben we tevoren kunnen 
overzien. Er kwamen afgelopen jaar ook “verrassingen” bij.  
 
Terugblik met vooruitblik 
Zoals jullie wellicht weten, bestaat de Dorpsraad uit 11 vrijwilligers. We zeten ons in voor de belangen van alle 
inwoners. We zijn, ona�ankelijk en geen verlengstuk van de gemeente; wel een belangrijke gesprekspartner. 
Construc�ef waar het kan, scherp als het moet.  
 
Er is in 2023 veel voor inwoners én met inwoners samen gedaan. Het gaat voor nu te ver om alles op te 
sommen. We zijn afgelopen jaar in januari meteen in de startblokken geklommen. Dit wederom met een brief 
aan dorpswethouder en wethouder Grashoff en de gemeenteraad over het tekort schieten van buslijn 9 en het 
OV als geheel in ons dorp. Na een aantal gesprekken is bereikt dat de halte Eikenboschweg dichter naar 
Koningsoord verplaatst wordt. Dat vergde nu niet alleen ‘duwen en trekken’ van onze kant. Ook het meedenken 
over de herinrich�ng van de onveilige kruising met de Brevierstraat. Die situa�e hee� de 
monitoringscommissie, die veel adviezen hee� uitgebracht over verkeersveiligheid, al eerder aangekaart. We 
hebben inmiddels gehoord dat oudere inwoners die slecht ter been zijn, met die verplaatsing blij zijn.   
Afgelopen jaar zijn we nog intensiever dan in 2022 bezig geweest met het dossier (concept) koersdocument 
Oos�lank. Hierin zijn we, waar mogelijk opgetrokken met Udenhout en Biezenmortel. Hierover hebben we veel 
gesprekken gevoerd en werksessies gehad met de ambtenaren, wethouders, het onderzoekbureau; daarin 
hebben we onze zorg-en knelpunten geuit. Die gaan o.a. over het OV, ontslui�ng van de nieuwbouwloca�es en 
op het gebied van wonen. Jullie hebben over deze plannen van de gemeente op de inloopavond van 2 
november gehoord en jullie mening kunnen geven.   
 
Dit alles hebben we ook diverse keren verwoord rich�ng de gemeenteraad; enkele van onze leden hebben met 
raadsleden een fietsrondje gemaakt; de krant is benaderd. We hebben dankbaar gebruik kunnen maken van 
jullie input op de bijeenkomst van 2 november, waar we ook jullie steun kregen voor onze reac�e.   
We zijn benieuwd naar wat de gemeente uiteindelijk zal doen met onze reac�e op het concept koersdocument 
Oos�lank. Het gaat om een integrale gebiedsontwikkeling, die de toekomst raakt van veel inwoners en 



ondernemers. De Dorpsraad zal dit alles kri�sch volgen en blij� volop betrokken in de komende jaren. Daar 
hebben we jullie hard bij nodig.  
 
We staan open voor nieuwkomers. Tegelijk willen we graag dat jong en oud in ons dorp kunnen blijven wonen. 
Het behoud van de sociale cohesie is voor veel ouderen nodig om zelfstandig te kunnen wonen. Betaalbaarheid 
veelal voor de jongeren. Dat vraagt dan wel om een voor ons dorp passend woningaanbod én adequaat 
doorstroombeleid. Op ons verzoek hee� de gemeente meegewerkt aan onze jaarvergadering op 14 december 
jl. om met jullie het eerste gesprek over wonen aan te gaan. Dit wordt vervolgd.   
 
We bewaken bij projecten van de gemeente de par�cipa�eprocessen, zoals bij de ontwikkeling van de Voorhof. 
Zorgen van bewoners zijn serieus genomen en plannen zijn daarop aangepast. Daar spelen echter diverse 
belangen, en mogelijk bezwaren; dat maakt het niet eenvoudig. We hopen dat in 2024 daadwerkelijk gestart 
kan worden met een nieuw Torentjeshoef, de nieuwbouw voor basisschool Rennevoirt.  
 
Al langer pleiten wij voor een eigen plek voor onze jeugd. Door onze inspanning hee� de gemeenteraad een 
mo�e aangenomen om over een half jaar een voorstel te hebben. Kortom dit wordt vervolgd. Daarnaast wisten 
we extra budget los te weken voor een cultuurcoach die de scholen het muziekhuis en scc De schalm met elkaar 
gaat verbinden. Het is bekend dat kinderen hier onderling meer verbonden door raken.    
We hebben in ons dorp een rijk verenigingsleven. Daarom par�cipeerden we in de bijeenkomsten over het 
nieuwe evenementenbeleid van de gemeente; dit om de verenigingen die evenementen organiseren te 
steunen. We weten dat onze sportverenigingen qua accommoda�es tegen hun grenzen aanlopen. Daar is voor 
de toekomst nog wel werk te verzeten en gaan we, waar mogelijk, oppakken.     
 
Een onaangename verrassing bleek de voorgenomen komst van een coffeeshop op ons winkelcentrum. Samen 
met bewoners scc De Schalm en de winkeliers zijn ini�a�even ontwikkeld om bewoners te mobiliseren tegen de 
komst van een coffeeshop. Uit de opkomst bij de gemeenteraad blijkt maar weer eens de kracht die ons dorp 
hee�. Wij hebben ook bijgedragen om juridisch de krachten te kunnen bundelen.  
Ook aan andere ini�a�even geven we jaarlijks financieel steun, zoals de kerstocht, de dikke banderace en nog 
meer. Zo is er een reservering gemaakt voor een uitdagend speeltoestel in het speelpark dat bij Koningsoord 
komt.  Onze middelen zijn echter beperkt.       
 
Er gaat veel goed. Sommige dossiers zijn ontzetend taai, zoals van ‘de grote zaal’. Op de valreep van afgelopen 
jaar kwam verrassend een zeer teleurstellend rapport over de financiële haalbaarheid. Dat is een 
understatement. Er zijn wijken in Tilburg waar veel meer geld naar toe gaat. Soms begrijpelijk, maar de belo�e 
aan Berkel-Enschot moet ook worden ingelost. Over het vervolg na het rapport moet het college nog een 
besluit gaan nemen. De Dorpsraad is, in jullie belang, toch bereid om met o.a. de Schalm mee te denken.  
Met twee nieuwe leden erbij: René van Broekhoven en Eva Stultjes, zijn we weer compleet. Met 11 mensen 
doen we veel, maar kunnen niet alles oppakken. Gelukkig werken we met veel vrijwilligers en hun organisa�es 
samen. Zo konden we gezamenlijk een dorpswijzer ontwikkelen, speeltuintjes opknappen, en komt er een 
kwiek-route/beweegroute. Bij ons loket BE kunnen inwoners terecht bij echte mensen en geen chatbox.  
 
Ik wil graag mijn team, waaronder Willem van Laak en Laura Elshof, die afgelopen jaar zijn afgetreden, en 
andere vrijwilligers uit ons dorp, bedanken voor hun inzet. Speciaal wil ik Ad van der Bruggen bedanken voor 
het voorziterschap van Pla�orm 533 en zijn onvermoeibare inzet voor ‘de grote zaal’.  
Ook onze wijkregisseur, omgevingsmanager en andere ambtenaren van de gemeente met wie wij hebben 
samengewerkt, wil ik bedanken.  
 
Dan kom ik nu terug op mijn verzoek of opdrachtje aan jullie: om een fijn en lee�aar dorp te houden, kun je 
beginnen met de kleine goede dingen te doen: verplaats je in de ander, met een uitgestoken hand, een 
luisterend oor.  
 
Namens de leden van de Dorpsraad wens ik jullie en jullie naasten een liefdevol 2024. 


